
 

Strandparkskolen - Mødet foregår på JAV (Julius Andersens vej) 

Skolebestyrelsesmøde den 22. august kl. 17.00 – 19.30 

Årets første møde i skoleåret 24-25   

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter:  Marie-Louise, Janni, Mathias, Lise, Emillie, Lotte 

Skolerepræsentanter:  Tana og Marie-Louise (de er blevet genvalgt - ) ) 

Ledelse: Inge, Simone, Torben 

Afbud: Lise, Lotte og Mathias 

Dagsorden  

Pkt. 1.  Velkommen til det nye skoleår og til alle 

Ved skolebestyrelsesvalgt var der genvalg til alle forældre i bestyrelsen. 

Skolebestyrelsens forældre har talt om det gode skolebestyrelsesmøde, med plads til drøftelse og diskussion af temaer og emner 

der optager skolebestyrelsen. Desuden bør der afsættes mere tid til punktet: rundt om bordet og nyt fra. Det bør desuden flyttes 

højere op på dagsordenen.  

 

Pkt. 2.  Punkter jf. årshjulet. SB/Ledelsen (15 min)   

- A. Personale/elevtal/klassestatus (antal) 
- Elevantal: 103 i 12 klasser. Skolen har desuden 2 elever, hvor dagen er organiseret i et solo-tilbud med et særligt team. 

Skolen ønsker at drøfte klassenavne i år og også organisering af klasserne, for at gøre det bedst muligt.  
 

Personale: KKFO’en har sagt farvel til to pædagoger som er gået på pension. Der er desuden en opsigelse. Der har været 

stillingsopslag. KKFO’en ser efter gode match, det er dog ikke lykkes i første omgang. Derfor udfærdiges der et stillingsopslag. 

Pædagogmedhjælpere: Vi har ansat et par pædagogmedhjælpere i de stillinger, hvor der har været opsigelser – særligt pga. 

påbegyndt uddannelse.  

 

- B. Årshjul og evt. indsatser hvor SB er med indover (principper) 
- Drøftelse af skærmpolitik 
- Mad, sundhed og sukker politik 
-  
- Info & seneste nyt fra skolen & KKFO 
- Skolen får snarest et telefonsystem, hvor forældre kan vælge hvilken matrikel de vil kontakte. 
- Skolen skal i Operaen i september. 
- Ledelsen har en opdeling af hvor de arbejder fra, så alle ved, hvem der er på hvilken matrikel. 
- Processen omkring ansættelse af skoleleder til Specialskolen i Ørestad igangsættes i efteråret, med henblik på ansættelse 

1.1.25. 
- Skolen har taget imod 10 nye børnehaveklassebørn. De har fået en god start på skolelivet.  

 
- Status på Sygefravær 

Måltallet i dette år er politisk besluttet til 12,9% 
Pt. er tallet samlet på 16,2 % 
Skolen 12,2% 



KKFO: 20 % 
Forvaltningen følger op med skoleledelsen. Fraværet er pt. faldende. Hen over sommerferien har KKFO’en været ramt af 
corona igen. Langtidsfraværet er faldende.  
 

 

Pkt. 3. Status og info vedr. Byggeri & genhusning – Hvad arbejdes der med på de to matrikler (tiltag & mangler) og hvad er næste 

skridt i forhold til skrivelse/henvendelse til Forvaltning/Politisk niveau. SB/Ledelsen/SB (25 min)   

Torveporten:  

Der arbejdes på ramperne på Torveporten.  

Låger med koder til yderdørene.  

En lift er blevet repareret 

Svalegangene på 1. sal er blevet afskærmet.  

Netværket fungerer rigtig dårligt. Der arbejdes på dagen.  

 

Både på Torveporten og Julius Andersens Vej er klasselokalerne varme. Mellem 26-32 grader hen over sommeren. Torben 

kontakter den tidligere skole i forhold til varmen.  

Genhusningen varer pt. frem til ultimo juni 2025. 

Skolen skal kapacitetsudvides i 2028, hvor skolen skal udvides. Derfor skal Strandparkskolen genhuses på ny året efter man er 

flyttet tilbage til Thomas Koppelsalle.  

Skolebestyrelsen sender en skrivelse til borgmester og politisk udvalg, da skolebestyrelsen oplever at antallet af flytninger skolens 

elever skal igennem er mere end elever, personale og forældre kan klare. Desuden stiller skolebestyrelsen spørgsmål til økonomien 

ved alle de flytninger, som skolen skal gennemgå.  

 

Pkt. 4. KKFO – nyt pædagogiske tilsyn i september. Ledelsen/SB (15 min) 

KKFO’en skal have tilsyn den 3. og 5. september. Den 6. september er der feedbacksamtale. Kommunen har udfærdiget nye tilsyns 

temaer. Ï feedbacksamtalen skal konsulenten også pege ind i anvisninger til handlinger, hvis der er noget der skal arbejdes med.  

Konsulenten har været på besøg i pædagoggruppen og orienteret om tilsynet. Besøget varetages i KKFO-tiden 2 dage fra 13.30-

16.30.  

 

Pkt. 5. SUS (Skoleudviklingssamtalen) med Forvaltningen.  Onsdag den 11. september. Bud på ramme og dagsorden (udkast fra 

ledelsen drøftes) Bilag udlev. på møde.  SB/Ledelsen/SB (25 min) 

Drøftelse af oplæg til dagsorden til skoleudviklingssamtale 

Til kommende skoleudviklingssamtale i 2025 ønskes et praksisfagligt perspektiv i undervisningen.  

Torben udfærdiger det endelig oplæg. 

Skolebestyrelsen ønsker at mødet udvidet med 30 min for at give plads til temaerne.  

 

Pkt. 6. Orientering og opsamling på Arbejdstilsynssager (pressen – foråret 24). SB/Ledelsen (20 min) 

Der har været en artikelserie i Berlingske tidende i forhold til en aktindsigt hos Arbejdstilsynet. Orientering ved bilag.  

Skolen beklager at skolebestyrelsen ikke har været orienteret om straks påbuddet.  



 

 

Pkt. 7. Indkommende ønsker til dagsorden:  Ledelsen/SB (15 min) 

- Forældrearrangement / foredrag ”seksualitet & handicap (jf. Marie Louise/forældre) 
Skolebestyrelsen ønsker et arrangement med seksualitet og handicap fra evt. Lev. Marie-Louise sender et oplæg til 

Torben. 

 

- Evaluering af sommerferien i KKFO: udsættes til næste møde 
 

Pkt. 8. Info og status om specialskolen i Ørestad. Ledelsen/SB (5 min) 

Pkt. 9. Bordet rundt & Nyt fra. SB/ledelsen. (15 min) 

1. SB - medlemmer  
2. Medarbejdere  
3. Skolen & KKFO: skoleledelsen har før sommerferien haft tæt dialog med Vikingbus om afgang til tiden fra Strandparksko-

len.  
 

Punkter kommende møder: Økonomi,  

 

På vegne af Janni og Torben  

 


